
OP WEG NAAR 2040!!
‘Een keek op de komende jaren’ 

van de nieuwe voorzitter van het Wijkpanel Aldlân. 



Samen komen we geheid verder
En, als we al die nieuwe kansen het komende jaar 
gaan realiseren, waar zijn we dan eigenlijk naar op 
weg? Zijn we met z’n allen op weg naar hetzelfde punt 
aan de horizon? Of zijn we allemaal op weg naar een 
ander punt aan de horizon. En gaat iedereen op zijn 
eigen manier zijn/haar doel bereiken? Of doen we een 
groot deel van deze dingen gezamenlijk? Bereiken we 
daarom samen veel meer? Ook individueel?

Waar staan we dan over zeg 5 jaar? 
En waar staan we dan over 15 jaar? 

Waar staan we met onze wijk  
in het jaar 2040? 

Biedt Aldlan in de toekomst meer?
Is Aldlân in 2040 veel groener geworden?  
Zijn de bewoners van Aldlân gezonder geworden? 
Zijn er in 2040 meer betaalbare woningen in de wijk 
bijgebouwd? Is het wijkcentrum uitgebouwd met 
een extra 150 vierkante meter, waardoor nog meer 
wijkbewoners er graag en vaak naartoe gaan?  
Of is er ondertussen een tweede wijkcentrum in 
West Aldlân? Is het aantal mensen met een laag 
inkomen, zeg rondom de armoedegrens, fors kleiner 
geworden? Zijn er meer sport- en speelveldjes 
voor de kinderen in de wijk? Zijn er nieuwe panden 
gebouwd voor jonge gezinnen en alleenstaanden 
(studenten en werkende jongeren)?

Is Aldlân een wijk in 2040 waar ouderen die 
hulpbehoevend zijn, vanzelfsprekend geholpen 
worden, ook door andere wijkbewoners? Is Aldlân 
een wijk geworden waar er veel meer gewandeld, 
ontmoet, gesport en gefietst wordt?  
Is Aldlân een wijk waar de auto veel meer wordt 
gedeeld? Waardoor ook niet-autobezitters ineens de 
beschikking hebben over een auto en daardoor veel 
mobieler zijn geworden?

Het is 2025! 
Een nieuw jaar met nieuwe kansen. Voor iedereen! 

De toekomst is ongewis. Zeker in 2025 zijn er een aantal 
ontwikkelingen die als dreigend getypeerd kunnen 
worden. Denk aan de oorlog in Oekraïne, maar ook aan 
de klimaatverandering die zich voltrekt. Op een aantal 
ontwikkelingen hebben wij als inwoners van Aldlân 
geen invloed. Of, …..maar heel weinig. Op een aantal 
ontwikkelingen hebben wij als inwoners wel invloed. Soms 
zelfs, als we er echt werk van maken, een grote invloed.



Aldlân zekerder geworden?
Is Aldlân in 2030 een wijk geworden waar mensen 
met een laag inkomen wel allemaal gebruik-
maken van de gemeentelijke en landelijke onder-
steuningsmaatregelen? Zou de actie Geldhulp.nl in 
Leeuwarden hiervoor de aftrap zijn geweest?  
Is de Kanskaart-actie ieder jaar een 
vanzelfsprekende activiteit geworden? 

Is Aldlân Buurkrachtig?
Heeft het Buurkracht-team, dat het afgelopen 
jaar is gestart, ervoor gezorgd dat 65 procent van 
de woningen, ook de sociale huurwoningen, een 
A++ label hebben gekregen in 2030? Is 30 procent 
van de woningen dan ook van het gas af en zijn de 
energiekosten voor iedereen nog steeds betaalbaar? 
En is er ondertussen een energiecoöperatie Aldlân 
gekomen waarvan de inwoners van Aldlân alleen 
aandeelhouder zijn? Worden de winsten van de 
coöperatie ieder jaar geïnvesteerd in de wijk? 

Heeft het Moestuin-initiatief, naast het wijkcentrum, 
in 2027 zich ontwikkeld tot een zelfstandige Moestuin 
waar met de opbrengsten uit de tuin iedere week 
bijvoorbeeld 60 procent van al het eten in het 
wijkcentrum kan worden gemaakt? 

Staan er in 2026 weer voldoende brievenbussen en 
staan ze voor de ouderen ook op de goede plaatsen 
in de wijk? Kunnen alle ouderen in 2030 goed werken 
met de laptop en de smartphone?

Op welke manier ontwikkelt zich de wijk Aldlân in de 
komende 15 jaar? Waar staat Aldlân in 2040? Ik weet 
het niet!

Hoe wappert de vlag in 2040
Het Wijkpanel- en wijkcentrum Aldlân zijn er vooral 
om bij te dragen aan een positieve ontwikkeling 
op het terrein van gezondheid, onderwijs, milieu, 
leefomgeving, sociale samenhang en veiligheid.  
Een zeer ambitieuze doelstelling! Misschien een veel 
te ambitieuze doelstelling! Alhoewel? Maar goed, 
waar onze wijk in 2040 staat is mij niet duidelijk. 
Waar wilt u eigenlijk dat Aldlân staat in 2040?

Wat ik hoop is dat er dan in 2040 nog steeds een 
krachtige bewonersorganisatie bestaat die door 
bewoners gevoed wordt met positieve ideeën, 
maar ook door hun kritiek te uiten! Ik hoop dat 
wijkbewoners meer dan nu bij elkaar komen en in 
goed overleg samenwerken aan het realiseren van 
nieuwe plannen! 



De gemeente Leeuwarden houdt meer….
Ik verwacht dat er door de gemeente in 2026. veel 
meer rekening gehouden wordt met de opvattingen en 
ervaringen van de inwoners van Aldlân. Ik hoop natuurlijk 
ook dat er meer inwoners van Aldlân gaan meedenken 
met en gaan werken aan de plannen die van invloed zijn 
op de woon-, werk- en leefkwaliteit in Aldlân! En dat in 
de nieuwe nota’s van de gemeente Aldlân altijd wel wordt 
genoemd. Te beginnen in 2025.

Het wijkpanel en het wijkcentrum kunnen dit alles 
natuurlijk niet alleen! De besturen van het wijkcentrum 
en het wijkpanel kunnen wat er nu gebeurt zeker niet 
zonder de meer dan 80 vrijwilligers die nu actief zijn. 

Iedereen de allerbeste wensen!
Vanaf deze plaats wens ik u allemaal een zeer gezellig 
en gezond 2025 toe. Ik hoop dat u allemaal wat vaker 
in het wijkcentrum komt en dat u wat vaker uw buren, 
kennissen en vrienden meeneemt. En laten we samen de 
mouwen opstropen en actief worden in onze eigen wijk!

Graag tot snel!

Alef Dekker
voorzitter Wijkpanel Aldlân
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Aldlân houdt van oplopen!
Volgende maand kunt u onder andere in de 

wijkkrant lezen wat we verder gaan doen in 

2025. Nu noem ik alvast één ding. We gaan 

ons best doen om eind 2025, begin 2026 een 

zogenaamde wijkoploop te organiseren.  

Een wijkoploop is een bijeenkomst door en 

voor wijkbewoners die gezamenlijk de huidige 

situatie in Aldlân in beeld brengen en plannen 

voor de toekomst bedenken. 

Als u mee wilt helpen met het verder uitdenken 

van de wijkoploop, of met het uitvoeren  

van dit plan, geef u op bij mij! (alef@aldlan.nl)(alef@aldlan.nl)


